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il;år:ru: ",t"XiiX'fi l, H:;:ll;,1.fiål,Xlitåon 
"tl*:,*:;iltoi,*å.ååiå;"Dessutom närvarade Mats Gul lberg samt revisor Bengt Ulander

fi:Ititr[.ånvaro: 
per-Gunnar Hösman, Tord Tordmar sant Tuua

1 ) 11ötet öppnades.

2l Dagorningen godkändes.

ii,,Iti;31:li: ,not"sprotokol I sicks isenom och lades sedan ti r l

4 ) Rapporter:

Richard redogjorde kort för_ ordförandekonferensen som höl ls iDjurgårdskyr[än zttt-'t""' ul t.' få;' ilirråIl"teckninsar).
Henrik berättade om sina senaste kontakter med EXp0_gZ. Uppenbartåi..fl,l: ",,, anvandi J.ii.-iu"*;;il;;^;;.r.om D;ursårdsväsen.
e;" r åi; ä,i'frLI?i illf:äii:1,:li;r.;:1,;ni:iäät':liriällo"**".t i l l ärsmötet rnea eit- ,ltti iri aä 

" i f ;å;;;.
Bengt sammanfattade mötet igär med Solna mi I jödelegationsarbetssrupp..för Ekopar[ån.^ Ti i I;;;*;;;"iled Hasa_Brunnsv i kensVänner och' Kgmm i tr6;- io."cri t;;;;;;i;"p.lr.n d i skuterade FFE medpol itiker och tjänstemin v-ad 

"o* Uåi-såir" i parken. Kommunenkommer i och ."ä. i;;a;-ä* uätiä;ri;t.å;;l.k"n att ta fram enfördjupad övers i ktsi r är-ro.*.;;ääå;:fi:-;å" I yhörda för våra
, liiol:;";Fl.::"n^' ån ['i't"; å;;;";;; ;; an§er vara nödvändigt
\- Bes I öts att fören i ngarna fortsätter att hå I I a kontakt med So I na.

Henr i k i nformerafle. v i dare om. att !lojekt Ekoparken bara kommeratt finnas kvar tilt;;;tr.slut. biI";;;riuellt nytt projekt kankomma i stä I I e_t: proLäi<t "eråriii.rlwwF. "..,
, Dessutom bl ir. Henrik"h;;u;l i ;;;;i;: "äväntuer I hjälp att hitta enL nv loka r kan kommå f .;;"åi""kh; l; "" is"ii;åå i"s. I mars sårflvttlasset. FFE mäste U""tam*a ,i;'Fä.""åo som ska ske medarkivet. Henrik föres.loi-itt "i;;iii;; öi"lta stad förkansl iservice mm. ni"f,iia-undradä--åå"[' oil'"i inte skul le kunnaanl ita nåson av_vära ";;; fä;;;;;s;;:^riä"t beslut toss i frägan.Henr i k redog..1 orde v idaie fii;ii;n;,i i;Å-r i ;i; få;ti;.åfi5""1åo*?r; r åfiåå?fig3,grr,rH;3.u i r."n"o"i

dessbättre nya riirekti"--i.an Ofvrnpir[;"[;;*itt6n kommit angäendespelens fortsatta mi lsöprofir. i-ä;i;;";;ät.riit"rå*..-.it*o...1"
I and som arranserar 0§ 

- fiårt" i";"; I ;;.ä" iäna.t"mi I jöorganisationer o"t Joru*;;I;;;"ä;;.;'i nstäl lnins ti I Iprojektet. Direktiven gäl ler fr ; ; öS'i"Syan.y.
Jana nämnde, om en i nteruat i one l l kongress för l andskapsark i tektersom ska hållas i Stockholm i. augustil <in"tua.t vore att man kundefiål',;ij;ltljande om e[op"rä':-B;;ioiä"ått J*;;' ätä.t'*fr"r med

Sekreteraren noterade att Föreningen Ekhagens remissvar angäendebetalstationen vid Bergiu"uag.n ni firr"-itt ti I lgä.
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I änkens dragni ngBeslöts att Jana tar upp .Norra
Bel levueparken pä ärsmötet.

Funktionärer -ti I I ärsnötet är förslags(ordf) samt P-G Högnan (sekr). Dagordn
v i s Rosberg el I ndströn
i ngen ordnas av ar i anne.

Seminariet ansvarar Richard .och Henrik f ör. I stäl let f ör'. blommor
delas ekplantor ut ti I I föreläsarna och de avgäende ' . t, . ,'
styrelseledarnöterna. , r ,iii.

Middagen kommer att bestä av kallskuret kött, sallad,'dryck samtkaffe och kaka. . l

Anne, Marianne och Henrik. Hitti I ls har
gen. Beslöts att al la närvarande pä
t till sex föreningar var och päminner om

6) Fr emtagandet av informationsbroschyren
arbetar Marianne med.

om FFE och Ekoparken

7) övriga frägor:
Iilediaföretaget RIKTA har föreslasit FFE
mediautbi ldning. Kurspriset I issår dock
styrelsen beslöt att ta upp frägan med
pä ärsmötet.

en kurs i
för högt för FFE men

al Ia närvarande föreningar

har startat en
att FFE stödjer

tt delta i ett möte
n i ng och utveck I i ng
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de I ades att Stockho lms naturskyddsfören i n
dadoptionskampanj i Bel Ievueparken. Beslö
ionen.
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och Irinland och

St informerade att utbyggnaden av Sophiahemmet sker under
5. FFE accepterar översiktsplanen.
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ä kort om hamn- och varuflödet mel lan Sverige
det päverkar hamnverksamheten i Stockholm.

i-änsstyrelsen inbjuden FFE:s alla lörcn
3l / | angäende organ i sat i onen av skydd,
av Nat i ona I stadsparken.

i ngar a
förvalt

.l ana
göra

meddelade att TV-programmet E-fekt eventuel lt planerar att
något om Ekoparken. Jana bevakar utveckI ingen.

B) it'1ö1.ct avslutades.

v id protoko I I et justeras

ul/ananne Mr-dl'r=
Marianne Lundberg (t o m paragraf 4)
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Mats Gul lberg (fr o m paragraf 5)

R i chard Murray
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